

REPUBLIC OF VANUATU

THE IMMIGRATION REGULATION (FEES)  
ORDER No. 15 OF 1984

To prescribe certain fees for the purposes of the Immigration Regulation No. 18 of 1971, as amended.

IN EXERCISE of the powers contained in Section 22 A (i)(a) of the Immigration Regulation No. 18 of 1971, I hereby make the following Order :-

1. The various fees set out in Column B shall be payable for the various matters set out in Column A.

COLUMN A

COLUMN B

On application for a permit to enter and reside in Vanuatu

VATU

7.500

On extension of a residency permit

5.000

On issue of a replacement of a residency permit

5.000

COMMENCEMENT

2. This order shall come into force on the day of its publication in the Gazette.

MADE at Port Vila this 17 day of April, 1984.



République de Vanuatu

Arrêté n° 15 de 1984 relatif au Règlement conjoint sur l'immigration (droits)

Prescrivant certains droits aux fins d'application du Règlement conjoint n° 18 de 1971 modifié par la loi n° de 1984 relative au Règlement conjoint sur l'immigration (modification).

VU les dispositions de l'alinéa (a) de l'article 22 A (1) de la loi n° de 1984 relative au Règlement conjoint sur l'immigration (modification).

Le Ministre de l'Intérieur

A R R E T E :

Droits

1. Les droits divers figurant dans la colonne B sont exigibles au titre des actes correspondants de la colonne A.

<u>Colonne A</u>	<u>Colonne B</u>
	Vatu
- demande de permis d'entrer et de séjourner à Vanuatu	7.500
- prorogation d'un permis de séjour	5.000
- délivrance d'un duplicata de permis de séjour	5.000

Entrée en vigueur

2. Le présent arrêté entrera en vigueur à la date de sa publication au Journal officiel.

Fait à Port-Vila le 17 Avril, 1984.

S.J. Regenvanu  
Ministre des affaires foncières